



PROTOKOLL STYRELSEMÖTE

IIBK, 2023-03-28

Protokoll för styrelsemöte den 28 mars 2023

Närvarande; Anders Karlsson, Hanna Karlsson, Pia Nilsson, Thomas Johansson, Magnus Gustafsson, Arvid Henningson, Pär Grammelstorff och Jörgen Glanshed.

1. Styrelsemötet öppnas av ordförande Thomas Johansson.
2. Pia Nilsson väljs som protokolljusterare för styrelsemötet.
3. Förra protokollet går igenom och inga punkter återstår att göra.
4. Ekonomi
 - a. Det kommunala aktivitetstödet är ej utbetalt pga krockar i systemet där flera individer är rapporterade på olika aktiviteter vid samma tidpunkt. AK ska ha möte med Växjö Kommun för att reda ut vad som felar. En större utbetalning är att invänta.
 - b. Bekräftad sponsring är just nu på 106 000 kronor jämfört med budgeterade 120 000 kr. Ytterligare några sponsorer har gett klartecken så förhoppningsvis kommer vi upp i budgeterade summor.
5. Hallen
 - a. Golvbyte ska vara på gång. Vi har fortfarande ej fått något bekräftat datum för vad som gäller eller när det ska ske. Arbetet beräknas ta ca 1-2 månader.
 - b. Kiosken är fortfarande ej helt i ordning efter matcher och poolspel. Inför nästa säsong behöver vi som klubb gemensamt hålla bättre ordning.
 - c. Vårt arenaprojekt går på så sakteliga. Förhoppningsvis får vi besked denna eller nästa vecka om Växjö Kommun godtar den plan som vi har lämnat in.
6. Rapporter från lagen
 - a. Damlaget har den gångna helgen gått upp i division 1. Arbetet med truppen kommer att inledas inför den kommande säsongen. Samarbeta med DJ17 pågår och samtal inför framtiden. Det är viktigt att värningar som görs inte tar platserna för våra egna juniortjejer utan att det i så fall är vissa ur den befintliga truppen som får lämna. Även arbetet med tränare fortgår.
 - b. Herrlaget har avslutat en bra säsong. Arbetet med truppen fortgår och ambitionen är att stora delar av truppen samt tränare stannar. Dialog med de äldsta pojklagen kommer att inledas för att hitta en bra konstellation med vilka lag vi anmäler till serier för att hitta bästa möjliga lösning. Ambitionen är att vi har ett division 4-lag till den kommande säsongen.
 - c. Till helgen spelas Fair Play Cup i Jönköping. P07 är på plats och om två veckor åker ännu fler IIBK-lag till Jönköping. Dessutom åker P08/09 till Falkenberg i helgen för spel i Faklungecupen. Hanna lyfter fram att P12 har haft tränare från herrlaget vilket var väldigt uppskattat. Till nästa säsong är målet att maskotverksamhet åter blir standard i klubben. Ungdomsgruppen har träffats och kommer att återkomma med ett dokument om vad klubben behöver informera om. Det kan behövas en ledarträff inför att serieanmälan ska skickas in. **Denna träff sker i första veckan av maj. Anders, Hanna och Jörgen håller i mötet.**
7. Övriga frågor
 - a. Näckrosen är bokat för 35-årsjubileum lördagen 29/4. Band är bokat och mat är beställd. Anders återkommer i facebook-gruppen med ett budgetförslag med kostnadsberäkning. Vi tar 250 kr för medlemmar, och 300 kr för ickemedlemmar. Biljettförsäljning sker via biljettkiosken. Anders ansöker om alkoholtillstånd för slutet sällskap. Styrelsen ser gemensamt till att vi har en bemannad bar. Ett utskick med information om anmälan görs i veckan.

Kiosken är öppen under dagen i sporthallen. Arvid och Peter Magnusson tar ut ett all star-lag på herrsidan, Magnus tar hjälp av Ulrika Gustavsson för att ta ut damlaget. Anders och Hanna är ansvariga för aktiviteterna i sporthallen för barnen.



PROTOKOLL STYRELSEMÖTE IIBK, 2023-03-28

- b. Påskmällen anordnas fredag 7/4. Magnus är grillansvarig, Ulrika är kioskansvarig, Magnus samt Arvid kallar in seniorspelare och Anders är tävlingsledare. Inbjudan har gått ut till våra ungdomslag, sista anmälan för ungdomslag är satt till 29/3.
 - c. Styrelsen vill erbjuda en ledarträff inför nästa säsong som en uppstart. Tanken är en heldag där vi håller konferens för att sedan avsluta med gemensam middag. Utbildning i skadehantering, HLR och annat kan vara bra att ta upp.
8. Övriga frågor
- a. Hur många sargvakter ska vi ha per match och vad ingår i det? **Det är en diskussion att ta vidare inför hösten.**
 - b. Pia har frågor kring budgetarbete inför kommande säsong. Hon ska ha möte med Anders, Jörgen och Thomas om hur vi lägger upp arbetet inför kommande säsong.
 - c. Det sker rökning av vape i sporthallen vilket ej ska tillåtas. Vi bör påminna alla lag och ledare om att det är strikt förbjudet. Om ett brandlarm går på grund av detta så är individen i fråga ersättningsskyldig.
9. Nästa möte sker tisdag 17/4 kl 19.30.
10. Mötet avslutas.